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Talven taittuessa

Kevät on julmaa aikaa liian aikaisin tulleille muuttolinnuille. Mustarastaat ja harakatkin ovat taas 
saapuneet. Mistähän nekin ruokansa löytää, kun uutta luntakin satelee tai pitääkö sanoa että 
hiutalehtii? Sehän tuntuu olevan uusi termi lumisateille. Onhan sitä lunta käsityöntimellä jo 
riittävästi siirretty tälle talvelle?
Leikkasin viikolla omenapuista viime vuoden kasvusta suuren osan pois. Tarkoitus on pitää puut 
sopivan kokoisina, että pystyy myöhemminkin niitä leikkaamaan käsipelillä, jatkovartta tietysti 
käyttäen.

Muuta höpinää

Olen joutunut käymään sukuloimassa ihan kantakaupungissa, kuten Töölössä ja Jätkäsaaressa. 
Onpahan iltaisin kadut autiona. Autoa ei saa pariksi tunniksi parkkiin vaan joutuu etsimään vapaata 
laillista tilaa jopa kilometrin päästä. Ja vielä maksamaan yhdeksään asti. Onhan saatu Caloniuksen 
ja Mechelinin kadut autioiksi leveine pyöräteineen.  
Samoin on saatu Jokeri ratikan ja pyöräteiden ansiosta Pitäjänmäentie ”kauniiksi” leveäksi 
bulevardiksi. Mutta, missä ovat ne pyöräilijät ja kävelevät ihmiset ja paljonko se uudistus lopulta 
maksoi? Olen itsekin siirtynyt autolla ajamaan Vihdintien kautta. On noita liikennevaloja reilusti 
(Siemens on saanut lisää kauppaa?). 
Pelolla odotellaan, milloin alkaa uuden terveyskeskuksen rakentaminen Vihdintien 
liikenneympyrään? Siihen vielä rakennetaan ratikan reitti Munkkiniemestä Kannelmäkeen, kun 
tehdään Vihdintien kaupunkibulevardi. Voi olla, että en sitten vuonna 2028 edes enää aja autolla? 

Jouduin käymään terveyskeskuksessa. Seuraavalla viikolla kävimme Dextrassa. Onpahan suunnaton
ero toiminnassa vaikka seinät tuntuu olevan yhtä tavanomaiset. Yksityisellä tapahtui samassa 
paikassa tuplat lääkärikäynnit ja kuvautukset alle tunnissa. Väkeä oli yksityisellä monin verroin 
enemmän. Onko se yksinkertaisesti vain niin, että terveyskeskuksissa käyvät vain raskaana olevat 
äidit, maahanmuuttajat, eläkeläiset ja ne, joilla ei ole vakuutuksia?

Politiikkaa

Julkaisen tämän kirjoituksen vaalipäivän jälkeen. Silloin ei liene kellään sanomista, että yritin 
vaikuttaa ihmisten äänestämiseen. Olin siis toimittamassa ennakkoäänestyksiä erilaisissa 
palvelutaloissa.
Täytyy myöntää, että oli pääosin siistejä ja toimivia tiloja sekä on ystävällistä henkilökuntaa. Voisin
jopa itse sitten joskus, jos asia vaatii, niin asua palvelutalossa. Oli siis yksityisiä ja kunnallisia tiloja.
Tämä pätee myös ”äläskelpoisten” tiloissa. Mutta yksi paikka oli täysin poikkeus. Vieläkin minulla 
on paha ja pelonsekainen olo. Olen kyllä kaikkea nähnyt, mutta parin tunnin kokemus oli 
minullekin järkytys. Sininauha säätiön pitämään asuntola/palvelutaloon haluan ne henkilöt viikoksi 
töihin tai ainakin tutustumaan, että vieläkö huumeet pitää vapauttaa?  
Ensin pitää hoitaa nykyinen ongelma. Uudet käyttöhuoneet ei tätä huumeiden aiheuttamaa aivojen 
ja elimien tuhoavaa sekä häiriökäyttäytymistä poista.  

Omia pähkäilyjä

Ihmettelen noiden politikoiden intoa jakaa rahaa. Säästämisestä ei puhu kukaan vaan käytetään 
jakamisen sijasta sanaa, leikkaus. Huomaamatta olen vähentänyt kulutusta joka asiassa. Pidän jopa 
kovempaa ”jöötä” taloyhtiön asioissa.



Olin aikanaan Helsingin kaupungin teknisen palvelun lautakunnassa jäsenenä 4 vuotta. Lautakunta 
käsitteli Tukkutorin, Hankintakeskuksen ja Staran asioita. Kyllä sitä rahaa ”investoitiin” ja jaettiin 
myös mielestäni kaikkeen hömppään. Ostettiin halvinta vaikka pitää ostaa elinkaaren mukaan 
edullista ja kestävintä. Konsulteille maksettiin tuhansia euroja muutaman kalvon esitelmistä. 
Aikanaan tein samantyylisiä esitelmiä jopa saksankielellä iltaisin hotellihuoneessa. Saksalaisessa 
konsernissa ei ylimääräisistä töistä maksettu. Tuo kuului oman urakehityksen normaaliin 
toimintaan. 

Yksi seikka vielä minua närästyttää. Miksi valtion ja kunnan virkakoneisto valittaa toisten 
virkamiesten virkapäätöksistä? Miksi valitettiin poliisin toimista kadulla istujien tai Erdogan nuken 
poistamisesta. Ai niin, sananvapauden takia. Miksi valitetaan, jos annetaan valitusoikeus? Ja me 
muut syyttömät maksetaan aina kaikkien valittajien aiheuttamat kulut. 

Vielä yksi asia. Nyt puhutaan ilmastonmuutoksesta ja luontokadosta. Minä vähän toivon, että 
saivareet eli lutikat, kirput, täit, torakat, hirvikärpäset ja punkit luontokadon seurauksena 
vähenisivät mutta kai niilläkin on tärkeä tehtävä tällä telluksellamme?
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